
                                                                           

 

Fråga av Ronnie Norén (SD) till stadsbyggnadsutskottets ordförande 
Mats Lindblom (L) rörande bron mellan Granängsringen och 
Mellanbergsvägen 
Nu när bygget på P-däck vid Granängsringen torget ska påbörjas, så rivs bron mellan Granängsringen 
och Mellanbergsvägen för att underlätta framkomligheten för byggtrafiken, vilket är förståeligt. Men 
man ställer sig undrande till om bron återställs när bygget är klart. 

Bron underlättar vardagen för många, särskilt för de äldre med rullator och andra hjälpmedel, eller 
för andra som på grund av vissa svårigheter med att ta sig till centrum för att handla istället väljer att 
handla på Hemköp i Granängsringen. Även de som vill hälsa på sina nära och kära i Granängsringen 
eller på Mellanbergsvägen nyttjar bron. 

Det finns för all del en lång backe ner mot Njupkärrsskolan, men då den underhålls väldigt bristfälligt 
vintertid så kan backen vara väldigt riskabel att ta för somliga och då är gångbron ett bättre 
alternativ. 
 

Med anledning av ovanstående frågar jag därför Mats Lindblom (L): 

Kommer bron att återställas efter bygget och om inte, varför?  

 

Ronnie Norén 
Sverigedemokraterna Tyresö 

 

 

 

 

 


